

Date: 10/02/2016  
Ref: DGM/2016/25

التاريخ: 2016/02/10  
مرجع: د ج م/ 25/2016

**Mr. Saif Sayah Al Mansouri**  
**Head of listed Companies Department**  
**Abu Dhabi Securities Market**  
**P.O.Box 54500, Abu Dhabi**  
**United Arab Emirates**

المحترم السيد/ سيف صياح المنصوري  
رئيس إدارة إدراج الشركات  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص ب 54500، أبوظبي  
الإمارات العربية المتحدة

After Greetings,

تحية طيبة و بعد،

**Results of Board of Directors Meeting held on Wednesday, 10<sup>th</sup> February 2016**

**الموضوع : نتائج إجتماع مجلس إدارة بنك أم القيوين الوطني المنعقد يوم الأربعاء الموافق 10 / 02 / 2016**

We are pleased to inform that at the meeting held on 10 February 2016, the Board of Directors of the National Bank of Umm Al Qaiwain (P.J.S.C) considered and approved the following Agenda:

يسرنا أن نفيديكم بأن مجلس إدارة بنك أم القيوين الوطني بإجتماعه المنعقد اليوم الأربعاء الموافق 2016/02/10 قد نظر واعتمد جدول الاعمال التالي:-

- The Bank's results and consolidated financial statements for the year ended 31<sup>st</sup> December 2015.
- Proposed distribution of 17% as cash dividends for the year ended 31<sup>st</sup> December 2015.
- To call for Annual General Meeting on 6 March 2016 at 10:00am in NBQ's Head Office, Umm Al Qaiwain.

- نتائج البنك و البيانات المالية الموحدة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2015.
- إقتراح توزيع ما نسبته 17 % كأرباح نقدية عن السنة المالية المنتهية في 2015/12/31.
- دعوة الجمعية العمومية للإنعقاد صباح يوم الأحد ، الموافق 6 مارس 2016 في تمام الساعة العاشرة صباحا بمقر البنك بأم القيوين.

Please accept our kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام

*K. Balasubramanyan*  
ك. بالاسبرامنيان  
نائب المدير العام  
**K. Balasubramanyan**  
**Deputy General Manager**

